



74  
VIEW DECK  
觀景台

74樓觀景台

## 優惠票

憑此門票可享74樓 觀景台  
單點飲料每杯折抵20元

●優惠期限：

- 若遇國定假日及本飯店定義之特殊節日，本飯店將另行公布調整之票價及營業時間
- 觀景台預約專線專線：07-566-8000#2323
- 詳細訊息請洽：07-566-1179



## 74F View Deck Concession Ticket

74F View Deck

Each ticket can be compensated  
NT\$20 on 1 beverage.

102 6 29

- Valid until:
- The above specialties may not be used in other promotions and special holiday.
- Admission fee and open daily during special holidays are subject to change.
- For guide service reservation, please call us at (07)566-8000 ext.2323.
- For more details, please call us at.07-566-1179

101F 005438

請將此票在結帳時出示給櫃檯。 Please tear the ticket off here and handing out the restaurant.

請貼郵票  
STAMP



THE SPLENDOR  
高雄金典酒店  
— KAHSIUNG —

### 高雄金典酒店74樓觀景台

高雄85大樓，樓高347.6公尺，地上85層，地下5層，建造於1989年，1999年竣工，為當時台灣第一高樓，世界排名第八；隨著台北101的落成，目前為南台灣最高的摩天大樓。大樓擁有特殊的真空設計，表現出所在城市的名字「高」（高雄）。搭乘星光高速電梯，登上74樓觀景台，遠眺氣勢磅礴的高雄港及夜景獨特的井字街容，電梯每分鐘上昇速度高達600公尺，三部高速電梯總造價高達一億四千萬元，到達觀景台只需要43秒的時間，為世界第三快高速電梯。

### The Splendor Kaohsiung 74th floor View Deck

The 85 Sky Tower is 347.6M (1,140FT) high and has a total of 85 floors, 5 floors basement. The construction started in 1989 and was finished in 1999. At that time, it was the tallest building in Taiwan and the 8th tallest in the world. After the construction of Taipei 101, it is the tallest building in the south of Taiwan now. As the shaped of the building, it displays the characteristic of Chinese letter of Kaohsiung. Taking the world's third fastest star high-speed elevator with a total cost of NT\$140 million, the speed can reach 600 meters per minute. From the 1st to 75th floor, it only takes 43 seconds to see the spectacular views of the city, mountain, sea and river in Kaohsiung.

from.

To.